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Voorwoord 
Ik heb mij altijd afgevraagd waar mijn liefde voor het vogels kijken is begonnen. Dat moet 
zeker iets te maken hebben gehad met mijn oom Henk, woonachtig aan de rand van de polder 
Strype in Rockanje. Met hem struinde ik in mijn vroege jeugd door de weilanden, op zoek naar 
buitelende kieviten en roepende grutto’s. Het was nog de tijd dat de veldleeuweriken zingend, 
hoog de lucht in torenden en tureluurs je luidruchtig op een paaltje uitscholden. 

Intussen is er veel veranderd. Een druk bereden Westvoorneweg (eerst nog Tracé C geheten) 
werd dwars door de polder aangelegd. De natuurbeschermingsorganisaties hebben zich er 
nog tevergeefs tegen verzet. In 2006 is de polder als waterberging aangewezen. Er werden 
ook natuurdoeleinden aan het gebied gekoppeld, op individuele basis verankerd in notari-
ele overeenkomsten, afgesloten met in de polder gevestigde boeren. Het project De Strypse 
Wetering kreeg zijn beslag. De kreek de Strype werd omgevormd tot een natuurgebied nieu-
we stijl, afgravingen vonden plaats, moerasvorming ontstond. Een heus laarzenpad werd aan-
gelegd, ter bevordering van de natuurbeleving. Hoe nodig die waterberging kan zijn, bewees 
het weekend van 12 en 13 oktober jongstleden, toen de eilanden een grote hoeveelheid regen 
te verduren kregen en polders, straten en huizen onder water kwamen te staan. Maar hoe 
heeft de natuur zich eigenlijk ontwikkeld, welke doelen waren er gesteld en zijn die gehaald? 

Het leek de redactie een goed moment om eens stil te staan bij de eerste resultaten die in 
de Strypse Wetering zijn waar te nemen. Vandaar dit themanummer over de Strypse Wete-
ring. Kees van Rij, die midden in het gebied woont,en uit zijn leunstoel het gebied in tuurt, 
doet verslag van zijn vogelwaarnemingen. Jan Alewijn Dijkhuizen interviewt Philip Wolfert 
van het waterschap Hollandse Delta over de totstandkoming van de Strypse Wetering. Hij 
deed naspeuringen naar de doeleinden die de provincie had bij de subsidieverstrekking en 
de natuurdoeleinden die daarbij golden, of moet je eerder zeggen, uit het zicht zijn geraakt? 
Jan Alewijn ging ook op stap met Julius Röntgen, vaste bewoner en vogelteller van het gebied. 
Hij heeft zo zijn vraagtekens bij de naleving en handhaving van de regelgeving in het gebied, 
maar ziet ook veel moois ontstaan.
Intussen beleefden we in augustus alweer een geslaagde excursie estafettedag. Hans op den 
Dries doet er uitvoerig verslag van. We kondigden deze dag ook aan met onze eerste digitale 
nieuwsbrief, waarvan er inmiddels nog één is verschenen. Als u het nog niet heeft gedaan: 
stuur uw email adres aan ons op en we sturen u de nieuwsbrief met enige regelmaat toe. Eind 
augustus vond ook de eerste 24-uurs vogelringtelling plaats, een fascinerende gebeurtenis, 
waar we later nog verslag van zullen doen. Samen met het IVN organiseerden we dit najaar 
een nieuwe cursus, dit keer over paddenstoelen. Ook kenden we onze eerste gezamenlijke 
lezing, over het vogelvriendelijk maken van onze tuin. De lezing werd goed bezocht, en trok 
een geheel ander publiek dan wij doorgaans zien opkomen. Een in alle opzichten geslaagde 
avond, die in februari een vervolg krijgt, met dan de vondsten gedaan bij de aanleg van de 
Tweede Maasvlakte als onderwerp. Ook dat belooft weer interessant te worden. Komt u allen! 
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